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内容概要

In this book, Dr. Zhou rethinks the evolution of the American history and criticizes the values and styles of life held
by Americans. The focus on the cultural aspects of ordinary American people found in this book is unusual among
Chinese scholars; and he seeks to make contributions to developing the cross-cultural communicative competence
and the global horizon of young Chinese. Like any other writer of an introductory book, he exerts himself to make
connections with other fields and find appropriate examples from the literature or his research experience. I think
that Americans and Their Culture is an exciting book which goes far towards providing Chinese university students
with a new perspective from which to understand the American culture. Though the book is aimed at
undergraduate courses and introductory graduate seminars on the American history and culture, researchers
interested in selected topics should be able to read selectively without feeling lost.
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作者简介

周毅，男，四川成都人，英美文学硕士、中国文化史博士，在多所高校任过教，曾赴美国进修学习及
讲学。
现任教于四川大学历史文化（旅游）学院，担任旅游文化系主任，研究生导师。
自上世纪80年代初以来长期从事高校英语专业、旅游专业以及历史文化的教学与研究。
目前指导研究生以及担任研究生专业英语课程和文化课程的教学，还给本科生开设精品课程“中华文
化（历史篇）”、“西方文化（历史篇）”和“美国文化”，担任省级精品课、双语课“美国文化”
的负责人及主讲人；给欧美留学生用英语开设“中国历史”、“中国文化”等课程。
 
    主要研究领域及成果：中西历史文化、旅游文化、旅游专业英语。
有多部专著、译著和教材正式出版，并在有关学术期刊上发表多篇学术论文。
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